

**KERTAS CADANGAN
 DANA PEMULA PROJEK KUMPULAN INOVATIF DAN KREATIF**

BAHAGIAN 1: MAKLUMAT ASAS PERMOHONAN

PERKARA	BUTIRAN YANG PERLU DIISI DAN DILENGKAPKAN OLEH PEMOHON		
NO. RUJUKAN PERMOHONAN	12/26/20237251		
NAMA KUMPULAN	G-BENEFIT		
TARIKH KUMPULAN DITUBUHKAN	10/1/2023		
NAMA PUSAT TANGGUNGJAWAB	JABATAN PERPUSTAKAAN UTM		
KETUA KUMPULAN	NAMA: NAZRINDA A. SAMAH JAWATAN: Kumpulan A dan JUSA : 41 ke atas NO. PEKERJA: 9388 EMEL: nazrinda@utm.my NO. TEL. BIMBIT: 60197575537		
MAKLUMAT AHLI KUMPULAN <i>(senarai semua nama ahli Kumpulan (sama sepertimana dalam Kad Pengenalan))</i>	NAMA AHLI KUMPULAN	KOD JAWATAN	NO PEKERJA/MATRIK
	SITI RAHIDAH RADZUAN	SA22 KUP	9772
	HAMSAPINAH HAMDAN	NA22 KUP	7555
	MOHD FAEZAN ABD JALIL	SA22 KUP	11192
	MUHAMMAD FAISAL YAHAYA	SA19	12344
	AMIRAH HUSNA MOHD KHAIRULNISA	SA19	16871
TAJUK PROJEK YANG DICADANGKAN	MASALAH MEREKOD KEHADIRAN PENGUNJUNG DI GALERIUM UTM.		
CARTA PERBATUAN AKTIVITI PROJEK <i>(Gantt Chart Milestone & Dates)</i>	RUJUK LAMPIRAN		
SLIDE CARTA PERBATUAN	https://registrar.utm.my/bpo/wp-content/uploads/sites/387/formidable/36/GANTT-CHART-G-BENEFIT.xlsx.pdf		
TEMPOH MASA PROJEK <i>(Maksimum 12 Bulan)</i>	Tempoh: <u>273 hari</u> Dari: <u>10/1/2023</u> Hingga: <u>6/30/2024</u> <i>(nyatakan tarikh mula projek dan jangkaan siap projek)</i>		

BAHAGIAN 2: MAKLUMAT PROJEK INOVASI

BIDANG INOVASI DALAM KIK		INOVASI PENYAMPAIAN PERKHIDMATAN
KATEGORI INOVASI		INOVASI PENAMBAHBAIKAN
1	OBJEKTIF & LATAR BELAKANG MASALAH: <i>(Latar belakang masalah dan objektif dinyatakan)</i> Objektif: 1. Memastikan pelaporan statistik kehadiran pengunjung di galerium UTM dapat disediakan dengan lebih efisien dan sistematik. 2. Memastikan objektif Seksyen dan Jabatan dapat dicapai dengan sempurna. 3. Mengurangkan bebanan kerja dan tugas staf Seksyen Galeri dengan adanya sistem merekod kehadiran pengunjung yang terancang. Latar Belakang Masalah: Projek inovasi ini adalah tentang kaedah untuk menangani masalah merekod kehadiran pengunjung di Galerium UTM yang didapati kurang efisien dan tidak sistematik. Mengikut statistik kehadiran pengunjung 2022, jumlah pengunjung yang direkodkan adalah tidak tepat dan selari dengan data dari sumber Google drive dengan Buku Rekod Pelawat yang digunakan bagi tujuan pelaporan statistik kehadiran pengunjung. Punca masalah adalah dari ketiadaan staf yang bertugas memantau kehadiran pengunjung. Sikap pengunjung yang kurang peka untuk merekod kehadiran dalam Buku Rekod Pelawat yang disediakan di Galerium UTM juga merupakan antara punca masalah yang dikesan. Selain dari itu, notis yang disediakan untuk merekod kehadiran pengunjung juga tidak dipamerkan dengan jelas. Pelaporan statistik yang tidak tepat memberi imej yang kurang baik kepada Seksyen Galeri kerana data yang ada pada Buku Rekod Pelawat tidak selari dengan jumlah sebenar pengunjung yang digunakan untuk menyediakan laporan pencapaian pengunjung Galerium UTM sepanjang tahun. Ketidaktepatan melaporkan statistik pengunjung boleh menjejaskan permohonan peruntukan perbelanjaan bagi aktiviti pembangunan Galerium UTM pada masa akan datang.	
	METODOLOGI DAN PERANCANGAN PROJEK: <i>(Metodologi dan perancangan projek (bagi 1 tahun tempoh projek))</i> Akan ditentukan pada minggu awal Januari 2024.	
3	ELEMEN TEKNOLOGI & INOVASI: <i>(Inovasi/teknologi yang dibawa juga istilah teknikal dinyatakan Validasi ke atas teknologi/inovasi)</i> Akan ditentukan pada minggu awal Januari 2024.	
	RISIKO DAN MITIGASI: <i>(Pertimbangan risiko dan mitigasi adalah relevan dengan pembangunan inovasi dan teknologi yang dibawa)</i> Akan ditentukan pada minggu awal Januari 2024.	
5	IMPAK DAN MANFAAT: <i>(impak yang positif kepada masyarakat/organisasi/komuniti)</i> Akan ditentukan pada minggu awal Januari 2024.	
	OUTPUT DISASARKAN OLEH PROJEK: <i>(Output yang disasarkan adalah relevan dengan inovasi & teknologi yang dibawa)</i> 85% ketepatan merekod kehadiran pengunjung di Galerium UTM.	
7	PENGGOMERSILAN: <i>(Ciptaan baharu, berupaya bersaing di pasaran dan boleh menjana pendapatan)</i> STATUS PENGGOMERSILAN: TELAH DIKOMERSIALKAN	
	PERANCANGAN BELANJAWAN PROJEK: Akan ditentukan pada minggu awal Januari 2024.	
9	SLIDE PEMBENTANGAN: TIADA	

Nota: Sila gunakan kertas yang berasingan jika ruang yang disediakan tidak mencukupi.

PERAKUAN DAN PENGESAHAN PENYERTAAN

PERAKUAN PERMOHONAN

Semua maklumat yang diisi adalah benar, pihak BPO berhak menolak permohonan atau membatalkan tawaran pada bila-bila masa sekiranya keterangan yang dikemukakan adalah tidak benar.

Nama: **NAZRINDA A. SAMAH**
Email: nazrinda@utm.my
Tandatangan & cop:
(Ketua Kumpulan)

Tarikh: 12/31/2023 3:31:00 PM

PENGESAHAN KETUA PUSAT TANGGUNGJAWAB (PTJ)

(Diisi oleh pemilik utama projek)

Saya mengesahkan bahawa projek inovasi ini adalah ***MILIK PENUH PTJ SAYA / ~~MILIK BERSAMA PTJ LAIN.~~**

Nama: **NOR ASIKIN MOHAMAD**
Email: asikin@utm.my
Tandatangan & cop:
(Ketua PTJ)

Tarikh:

PENGESAHAN PENYERTAAN BERSAMA *(sekiranya ada)*

(Diisi oleh pemilik bersama PTJ lain)

Saya mengesahkan bahawa hasil inovasi ini adalah milik PTJ saya bersama PTJ lain.

Nama:
Email:
Tandatangan & cop:

Tarikh:

Nama:
Email:
Tandatangan & cop:

Tarikh:

Nama:
Email:
Tandatangan & cop:

Tarikh:

Nama:
Email:
Tandatangan & cop:

Tarikh:

Nama:
Email:
Tandatangan & cop:

Tarikh: